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Na Slovensku to už už vyzeralo na celkom peknú jar, kým o sebe opäť nedala vedieť
poslankyňa Janka Bittó Cigániková a nezačala nám vnucovať potratovú tabletku.
Viaceré LGBT organizácie priznali, o čo im vlastne ide a my sme už ani neboli
prekvapení. Najviac sa vysmievalo z poslanca Čepčeka. Nechápeme, čo sa v
poslednom čase deje vo verejnoprávnej televízii. Prečítajte si, ako sa na Slovensku aj
naďalej útočí na tradičné hodnoty a Cirkev.

Ilustračný obrázok, zdroj: pixabay.com
Kto tu vlastne naozaj šíri nenávisť?

Už sme videli kadečo, ale nedávna tlačovka Iniciatívy Ide nám o život, patrí zatiaľ k tomu

najdesivejšiemu. Zástupcovia rôznych slovenských organizácií nás na nej tak naliehavo presviedčali, že sú

na Slovensku prenasledovaní a že sa dennodenne stretávajú s nenávisťou, až sa nám tomu ani nechce veriť.

„Je na nás neustále útočené,“ vyhlásil majiteľ Teplárne Roman Samotný. Ten Roman Samotný, ktorý vo

svojom bare prijíma štátne návštevy. Tepláreň si už boli pozrieť holandský kráľ Viliam Alexander s

manželkou, aj nový český prezident Pavel.

Snímka obrazovky zdroj: youtube.com

Iniciatíva Ide nám o život sa pustila do témy, ktorá zdvihla tlak mnohým Slovákom a síce do odborného

usmernenia pri tranzíciách. Roman Samotný sa posťažoval, že podľa ich informácií Heger odborné

usmernenie od Lengvarského zruší a tým transrodovým ľuďom skomplikuje život. Samotného podporil aj

Charlotte Srnčík, ktorý má doklady na mužské meno, ale hovorí o sebe, že je žena a že sa stretáva s

nenávisťou napríklad v banke. Charlotte je influencer, vystupuje v reklamách, napríklad vo vianočnej

kampani obchodného centra Eurovea.
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(Ani tu sa nám nezdá, žeby niekto Charlotte nechcel dať jej prácu, lebo je trans. Práve naopak.)

A ako sa, prosím vás, útočí, napríklad na pracovníkov v showbiznise alebo v médiách, ktorí sa hlásia k svojej

orientácii, vidíme ich na obrazovke v lukratívnych vysielacích časoch a zarábajú – na slovenské pomery –

nadštandardné peniaze? Spravili verejný coming out, z práce ich nikto nevyhodil a toto ich ostentatívne

verejné prihlásenie sa k homosexuálnej orientácii v podstate nikoho nezaujíma.

Takže, kto tu vlastne naozaj šíri nenávisť a kto je tu naozaj utláčaný?

Na čo čaká Eduard Heger?

A teraz o odbornému usmerneniu z nášho pohľadu. Krátko predtým ako Vladimír Lengvarský opustil post

ministra zdravotníctva, šokujúco a doslova môžeme povedať – podpásovo – podpísal usmernenie, na

základe ktorého už transrodoví ľudia na Slovensku nemusia kvôli zmene pohlavia podstúpiť chirurgický

zákrok. Na druhý deň si zbalil veci a ministerstvo opustil, čierny Peter tak ostal v rukách Eduarda Hegera.

Bývalého lídra spoločenstva pri dóme svätého Martina a kresťanského lektora.

A hádajte, čo? Aj napriek výzvam, aby tieto usmernenia zrušil, si Heger vybral „oddychový čas“ a chce ešte o

niečom pri tejto téme debatovať s ministrami a autormi usmernení…

Cigániková chce potratovú tabletku

Nenávisťou voči Cirkvi, tradičným hodnotám a všetkému, čo súvisí s vierou, je poslankyňa za SaS

Cigániková dlhodobo známa. Pripomeňme len, že je to práve ona, kto dlhodobo bojuje za potraty,

„manželstvo“ pre všetkých a všetky liberálne hlúposti, aké si len dokážete, (ale aj nedokážete) predstaviť.

Nedá nám pri tejto príležitosti nespomenúť jej výbuch zlosti v parlamente pri debate o potratoch, kedy ju

médiá odcitovali takto:

„Nie je to zabíjanie. Môžete si to vy, náboženskí veriaci, vykladať u seba v kostole, ako chcete.
Vy ste v parlamente a naša legislatíva to nevníma ako zabíjanie. Keby to bolo zabíjanie, ženy a
lekári by končili v base. Ale nie je to tak, lebo to nie je zabíjanie. Viete prečo? Lebo to nie je
dieťa.“



Poslankyňa za SaS, J. Bittó Cigániková

zdroj: fb Martin Čepček

Cigániková za vraždy nenarodených detí bojuje momentálne snahou presadiť u nás tzv. potratovú tabletku a

spísala k tomu na svojom blogu v denníku Sme celý elaborát. Dozvedeli sme sa z neho napríklad to, že

potratová tabletka je v západnej Európe bežná, a preto by sme ju mali mať aj my. Poslankyňa známa tým, že

na gymnáziu prepadla, vysokú školu ukončila po troch semestroch a titul si nakoniec musela vďaka štúdiu

na súkromnej škole viac-menej zaplatiť, nás teda už ani vôbec neprekvapila touto „múdrosťou“: „Preto je v

záujme zdravia žien, aby sme sa poučili z praxe v západnej Európe.“

(pozn. redakcie: Od aktuálnych hodnôt západnej Európy, zachráň nás, Bože!)

Výsmech v RTVS tesne pred Veľkou nocou

Vyzerá to, že okrem Cigánikovej sa lídrom v útokoch na Cirkev stáva aj verejnoprávna televízia. Len vo

februári sme vás informovali o tom, akým spôsobom sa z Cirkvi a jej predstaviteľov vysmievali v šou Hit

roka a už tu máme aj pokračovanie. Všimla si naša kolegyňa Lucia Laudoniu:

„Zelený štvrtok sa pod strechou verejnoprávneho média zazelenel spomienkami. Spomínalo sa
na rok 2006, ktorý pochoval druhú Dzurindovu vládu. Jej hrobárom bol spor o výhrade vo
svedomí. Tá mala byť súčasťou zmluvy s Vatikánom, ktorá svojho času rozčerila domáce
politické vody.

– Ale akú zmluvu, s akým Vatikánom?“ – zamyslel sa s bystrosťou sebe vlastnou Matej Cifra, známy

pod prezývkou Sajfa.

– My sme normálne sekulárny štát, dajte nám s takýmito dohodami pokoj! Čo má čo Vatikán

riešiť s nami,“ uzavrel moderátor.



Snímka obrazovky, zdroj: internetové vysielanie archívu RTVS

Nepochybujem, že Adela Vinczeová by gordický uzol tejto témy dokázala spoľahlivo rozťať napríklad soškou

Ježiša sediaceho v orientálnom lotosovom sede, ktorú, ako sama tvrdí, priniesol jej otec odkiaľsi z Východu.

Je veľmi zaujímavé, že toto vypustila RTVS do éteru práve pred sviatkami umučenia a Zmŕtvychvstania

Nášho Pána.

Na rane bol poslanec Čepček

V rámci monitoringu christianofóbie na Slovensku musíme povedať, že tento mesiac si to asi najviac „užil“

nezaradený poslanec Martin Čepček, ktorý prišiel s návrhom na obmedzenie pornografie. „Podľa
odborníkov sa znepokojujúco veľká časť maloletých prvýkrát dostáva do kontaktu s
pornografiou už v nižšom veku ako 10 rokov. Sledovanie pornografie má v mnohých prípadoch
za následok vznik závislosti a závažné zdravotné aj spoločenské následky, ako napr. problémy
s nadväzovaním partnerských vzťahov, problémy s vnímaním vlastného tela a sexuality, väčšiu
zraniteľnosť voči sexuálne motivovaným trestným činom, problémy so sústredením, udržaním
zamestnania a podobne.“

Poslanec NR SR, Martin Čepček

zdroj: fb Martin Čepček

Poslanec povedal len pravdu a na rozdiel od jeho iných konzervatívnych kolegov v tomto smere aj vyvíja

nejakú iniciatívu. Napriek tomu sme si nevšimli, žeby sa ho niekto z konzervatívneho tábora verejne zastal a

postavil sa na jeho obranu pred nechutnými útokmi a posmechom.

Zrušia deťom hodinu náboženstva?

Bývalý minister školstva Branislav Gröhling vyhlásil, že cirkevné školy budú musieť zrušiť jednu hodinu

náboženstva a nahradiť ju povinnou telesnou výchovou. Podľa jeho slov to hrozí vďaka návrhu, ktorý

nedávno predložila do parlamentu skupina konzervatívne orientovaných (!) poslancov. „V praxi to
znamená menej hodín matematiky, jazykov či iných potrebných predmetov. Potenciálne horšie
výsledky žiakov, záťaž pre školy a úplný chaos v školských zákonoch a predpisoch,“ tvrdí



Gröhling na sociálnej sieti s tým, že cirkevné školy majú stanovené, aby vyučovali dve hodiny náboženstva,

ale túto jednu hodinu im po novom chcú konzervatívci vziať v prospech telesnej výchovy.

Rúhanie českej kapely

Nenávisť voči katolíckej Cirkvi sa však nedávno prejavila aj tam, kde by to normálny človek určite nečakal.

Na pozvánke na koncert známej českej kapely. „Čakáte na súdny deň? Zaujíma vás spása,
vzkriesenie a večný život? Zabudnite na klasické inštitúcie. Tie sa len tisíce rokov vyhrážajú
alebo sľubujú, ale nič z toho. My ponúkame okamžitú, naozajstnú a príjemnú kultúrnu spásu.
Dajte zbohom nude, chladu a pátosu modlitební a kostolov a príďte občerstviť dušu a telo na
koncert Monkey Business. Príďte a budete zaručene spasení!“

Takto – doslova môžeme povedať rúhavo – znel oficiálny popis k aktuálnemu turné českej funkovej legendy,

ktorá sa zastavila aj na Slovensku. A teraz otázka. Ako je možné, že niekto sa verejne vysmieva zo

základných právd, ktorým verí kresťan katolík – bez toho, aby za to niesol následky? Pýtame sa,

samozrejme, len preto, že ak by sa to stalo v prípade iného náboženstva než je katolícke, tak by sme boli

svedkami obrovského celospoločenského pobúrenia.
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